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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ VĚDECKÉ RADY FLKŘ UTB 

7. prosince 2017, Uherské Hradiště 

 

 
Přítomni:  dle prezenční listiny, uložené na sekretariátu děkana FLKŘ UTB. 

 

Jednání bylo zahájeno v 10:05 hodin a ukončeno v 12:12 hodin. 

 

PROGRAM 

 

1) Přivítání členů Vědecké rady a schválení programu zasedání. 

2) Projednání návrhu akreditace bakalářského studijního programu Aplikovaná logistika. 

3) Projednání návrhu akreditace navazujícího magisterského programu Bezpečnost 

společnosti. 

4) Kontrola Plánu realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FLKŘ pro rok 

2017. 

5) Projednání Plánu realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FLKŘ pro 

rok 2018. 

6) Projednání složení členů komisí pro státní závěreční zkoušky v navazujícím magisterském 

studijním programu a bakalářských studijních programech, uskutečňovaných na FLKŘ 

UTB. 

7) Informace proděkanů o tvůrčí a pedagogické činnosti fakulty, o spolupráci s praxí a o 

propagaci. 

8) Různé. 

9) Závěr. 

 

 

 

Průběh jednání Vědecké rady FLKŘ UTB 

 

ad 1) Přivítání členů Vědecké rady a schválení programu zasedání.  

Děkan FLKŘ UTB ve Zlíně doc. RNDr. Jiří Dostál, CSc. zahájil jednání, konstatoval, že z 22 členů 

Vědecké rady je přítomno 15 členů, takže Vědecká rada je schopna usnášení. Přivítal nové členy Vědecké 

rady, pana prof. MUDr. Leoše Navrátila, CSc. z Fakulty biomedicínského inženýrství ČVUT v Praze a 

pana Ing. Ladislava Kolmačku, CSc., FRIGONOVA s. r. o. 

 

Dále děkan doc. RNDr. Jiří Dostál, CSc. seznámil účastníky s programem a požádal o jeho schválení. 

Členové Vědecké rady souhlasili s navrhovaným programem.  

 

Poté děkan informovala o posílení personální struktury fakulty (byli přijati 4 noví zaměstnanci, další 

pracovník nastoupí na začátku roku 2018), o plánovaných habilitacích akademických pracovníků a o 

budování odborných laboratoří (chemická, kyberbezpečnosti, logistiky, psychologická). 
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Ad2) Projednání návrhu akreditace bakalářského studijního programu Aplikovaná logistika. 

Doc. Tučková představila návrh akreditace, uvedla, že se vzhledem k zaměření fakulty jedná o důležitý 

studijní program, program je koncipován jako profesní. V případě schválení této akreditace bude fakulta 

žádat i o kombinovanou formu studia tohoto programu, výhledově do dvou let. Příprava akreditace 

programu je podpořena z celouniverzitního projektu ESF, kompletní akreditační spis musí byt hotov 

koncem února 2018 tak, aby mohl být předložený Radě pro vnitřní hodnocení UTB na jednání v březnu 

2018. Předpoklad zaslání na NAÚ je červen 2018. 

Zatím není úplně jistá osoba garanta programu, fakulta prověřuje všechny možnosti tak, aby byly splněny 

přísné podmínky NAÚ. 

 

V 10:20 se na jednání dostavil pan Ing. Stanislav Blaha, počet členů Vědecké rady na jednání je tak 16. 

 

Ad3) Projednání návrhu akreditace navazujícího magisterského programu Bezpečnost společnosti  

Doc. Tučková uvedla, že se jedná o reakreditaci stávajícího navazujícího magisterského programu, který 

je na fakultě realizován druhý rok a v tomto akademickém roce ukončí studium první absolventi. Struktura 

programu je stejná, první ročník je společný pro všechny studenty, v zimním semestru druhého ročníku si 

studenti mohou vybrat jednu ze čtyř specializací, které navazují na bakalářské studijní programy fakulty. 

Letní semestr druhého ročníku je opět společný a jeho těžiště je ve vypracování diplomové práce. Program 

je podpořen projektem ESF, fakulta žádá i o rozšíření o kombinovanou formu studia. 

Garantem programu bude pan prof. Ing. František Božek, CSc., který v současné době pracuje na fakultě 

na dohodu, do pracovního poměru nastoupí od 1. 2. 2018 na plný úvazek.  

Následovala diskuze členů Vědecké rady FLKŘ k oběma předloženým akreditacím, které se zúčastnili 

doc. Adamec, doc. Tučková, doc. Mašek, doc. Adámek, doc. Mika, prof. Seidl, doc. Tomek, prof. 

Vičar, prof. Šesták, prof. L. Navrátil, doc. Dostál, doc. Tuček. 

V diskuzi byla zmíněna především následující témata: věk garanta studijních programů a zabezpečení jeho 

nástupce, rozdělení předmětů na předměty teoretického základu a profilující, zvážit volitelné předměty, 

zvážit rozdělení oborů vzdělávání SP Aplikovaná logistika mezi Dopravu a Ekonomiku, zkontrolovat a 

zvážit návaznosti předmětů, zhodnotit náročnost jednotlivých předmětů vzhledem ke stupni studia 

(zejména u SP Aplikovaná logistika), sjednocení cílů studia s profilem absolventa, kontrola předmětů 

SZZ, celková formální a jazyková úprava. 

 

Na závěr diskuze bylo konstatováno, že připomínky Vědecké rady budou do materiálu zapracovány a 

akreditační materiály pak budou členům VR zaslány ke hlasování per rollam. 

 

V 11:25 odešel z jednání doc. Čermák, počet účastníků na jednání Vědecké rady je tedy 15. 

 

 

Ad 4) Kontrola Plánu realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FLKŘ pro rok 

2017. 

Členové Vědecké rady FLKŘ obdrželi materiál – Plán realizace Strategického záměru tvůrčí a vzdělávací 

činnosti FLKŘ pro rok 2017 s červeně doplněnými komentáři k plnění jednotlivých bodů. 

 

K tomuto materiálu nebyly žádné připomínky a podněty. 
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Ad 5) Projednání Plánu realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FLKŘ pro rok 

2018. 

Děkan fakulty doc. Dostál okomentoval předložený materiál, k němuž nebyly žádné dotazy a připomínky.  

 

Usnesení č. 1: 

 

„Vědecká rada FLKŘ schvaluje Plán realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FLKŘ 

UTB pro rok 2018.“ 

 

Pro: 15 členů VR 

Proti: 0 členů VR 

Zdržel se: 0 členů VR 

 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

Ad 6) Projednání složení členů komisí pro státní závěreční zkoušky v navazujícím magisterském 

studijním programu a bakalářských studijních programech, uskutečňovaných na FLKŘ UTB. 

K předloženým návrhům členů komisí pro SZZ na FLKŘ nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 

Usnesení č. 2 

„Vědecká rada FLKŘ schvaluje předložený návrh členů komisí pro státní závěrečné zkoušky 

v bakalářských studijních programech Ochrana obyvatelstva, Procesní inženýrství a Bezpečnost 

společnosti na FLKŘ UTB pro akademický rok 2017/2018 v předloženém znění.“ 

Pro: 15 členů VR 

Proti: 0 členů VR 

Zdržel se: 0 členů VR 

 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

Usnesení č. 3 

 

„Vědecká rada FLKŘ schvaluje předložený návrh členů komisí pro státní závěrečné zkoušky 

v navazujícím magisterském studijním programu Bezpečnost společnosti na FLKŘ UTB pro akademický 

rok 2017/2018 v předloženém znění.“ 

Pro: 15 členů VR 

Proti: 0 členů VR 

Zdržel se: 0 členů VR 

 

Usnesení č. 3 bylo schváleno 
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Ad 7) Informace proděkanů o tvůrčí a pedagogické činnosti fakulty, o spolupráci s praxí a o 

propagaci. 

- Proděkanka FLKŘ pro pedagogickou činnost Ing. Slavomíra Vargová, Ph.D. informovala 

přítomné o počtu studentů v jednotlivých SP na FLKŘ, o způsobu hodnocení kvality 

pedagogického procesu a průběhu přípravy akreditací dalších bakalářských programů na FLKŘ. 

- Proděkanka  FLKŘ pro tvůrčí činnost doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D. prezentovala vývoj 

publikační a projektové činnosti na fakultě. 

- Proděkan pro vnější vztahy s CŽV Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D. seznámil přítomné se stavem 

spolupráce FLKŘ s firmami a ostatními organizacemi a způsoby propagace fakulty.  

 

Ad 8) Různé. 

- Na dotaz, zda se na fakultě pořádá Noc vědců, bylo odpovězeno, že fakulta je relativně malá, 

nejsme schopni personálně zabezpečit dostatečný program. Fakulta částečně participuje na Noci 

vědců ve Zlíně, až budou dobudovány odborné laboratoře, zvýší se pro organizaci Noci vědců 

přímo v Uherském Hradišti potenciál. 

- Doc. Mašek pozitivně zhodnotil přípravu odborných laboratoří, je to významný krok k podpoře 

vědecko-výzkumné činnosti. 

- K dotazu, proč ustaly přednášky v rámci Science Café, bylo sděleno, že přednášky budou 

obnoveny, ale bude změněno místa konání. 

 

Ad9) Závěr. 

Děkan fakulty doc. RNDr. Jiří Dostál CSc. poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání. 

. 

 

V Uherském Hradišti dne 7. 12. 2016 

 

 

Zapsala: Bc. Eva Skýbová 

Verifikoval: děkan FLKŘ UTB doc. RNDr. Jiří Dostál, CSc., v. r. 

 

 


